

---

Subject: Re: [railML 3] Level of detail for describing classes and capabilities of rolling stock

Posted by [Milan Wölke](#) on Sun, 25 Apr 2021 15:30:22 GMT

[View Forum Message](#) <> [Reply to Message](#)

---

Hi Christian,

zunächst mal, danke für deinen Input. Leider kann ich zu der vorliegenden Modellierung wenig sagen, bzw. zu deren Hintergründen. Allerdings würde ich die Frage mal an den Rollingstock Koordinator weiterleiten, der dieses Design erstellt hatte. Mit diesem Wissen könnte es dann einfacher werden, die in railML 2 vorhandene einfache Liste auf die verschiedenen Enumerationen der railML 3 Modellierung abzubilden.

--

First of all, thank you for your input. Unfortunately, I do not have much to share regarding the current modeling or its background. However, I would forward the question to the Rollingstock coordinator who created this design. With this knowledge it could be easier to map the simple list in railML 2 to the different enumerations of the railML 3 modeling.

Best regards, Milan

---